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Verslag          

Vergadering Algemeen Bestuur 

Onderwerp Verslag Algemeen Bestuur 15 mei 2024 

Agendapunt 2 

Datum 10 juli 2024 
   

Aanwezige leden: 
De heer A. Aboutaleb Burgemeester/voorzitter Rotterdam 

De heer H. M. Bergmann  Burgemeester Schiedam 

De heer F. van Oosten Burgemeester/ plv. voorzitter Nissewaard 

De heer B. Wijbenga Burgemeester Vlaardingen 

De heer C.A. Oosterwijk Burgemeester  Ridderkerk 

De heer C.H.J. Lamers Burgemeester Capelle aan den IJssel 

De heer J.J. Luteijn Burgemeester Krimpen aan den IJssel 

De heer R.E. Schneider Burgemeester  Barendrecht 

De heer P. H. van de Stadt Burgemeester Lansingerland 

De heer G.G.J. Rensen Burgemeester Maassluis 

De heer J.P. Rehwinkel Burgemeester  Voorne aan Zee 
 
Voorts: 
Mw. Y. Van Duijnhoven Directeur Publieke Gezondheid 

De heer M. Beckers Coördinerend gemeentesecretaris 

De heer A. Littooij Algemeen directeur, VRR 

De heer T. Neumann Directeur Brandweer, VRR 

Mevrouw W.M. van der Wal VRR, Adviseur Bestuurlijke zaken (verslag) 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 13:00 uur. Mw. De Witte en mw. Grootenboer hebben zich 
afgemeld. Dhr. Aboutaleb zal later aansluiten bij de vergadering. Tot die tijd zal de plaatsvervangend 
voorzitter, dhr. Van Oosten, de vergadering voorzitten.  De plv. voorzitter heet dhr. Bergmann 
welkom bij zijn eerste vergadering van het Algemeen Bestuur van de VRR als burgemeester van 
Schiedam.  
 
2. Verslag vergadering Algemeen Bestuur 28 februari 2024 
Het Algemeen Bestuur stelt het verslag vast.  
 
3. Inkomende en uitgaande stukken 
Het Algemeen Bestuur neemt kennis van de ingekomen en verzonden stukken.  
 
4. Actielijst 
Het Algemeen Bestuur neemt kennis van de actielijst. 
 
Dhr. Rensen vraagt wanneer het evaluatie rapport van de brand bij AVR verwacht wordt. Dhr. Littooij zal 
dit nagaan.   
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5. Mededelingen 
a) Thematisch AB 12 juni 2024 

Dhr. Littooij licht toe dat het thematisch AB op 12 juni 2024 in het teken zal staan van Evenementen. 
De uitnodiging met het programma is gister verzonden aan het Algemeen Bestuur. Dhr. Littooij geeft 
aan dat dit thema op verzoek van het AB gekozen is. 
 

b) Lancering nieuw Rijnmondveilig 
Dhr. Littooij deelt mee dat na de zomer de website van Rijnmondveilig opnieuw gelanceerd wordt. 
Daar zullen de gemeenten bij betrokken worden.  
 

c) Overige mededelingen 
Dhr. Littooij gaat in op de grote ontploffing die begin dit jaar heeft plaatsgevonden aan de 
Schammenkamp. Vuurwerkopslag in woonwijken is een punt van zorg. Hij geeft aan dat het voor de 
burgemeesters van belang is om te kijken of het nog steeds wenselijk is om vuurwerkopslag en 
verkoop in woonwijken te hebben. De minister en de staatssecretaris komen voor de zomer met 
aangepaste wetgeving. Dhr. Van Oosten vraagt of het klopt dat DCMR toezicht houdt op deze 
vuurwerkopslagen. Dhr. Littooij antwoordt dat dat zo is.  
 
Dhr. Wijbenga deelt mee dat hij een goede en interessante presentatie heeft gehad van het Trimbos 
Instituut. Indien de leden van het Algemeen Bestuur dat interessant vinden kan hij het Trimbos 
Instituut vragen deze presentatie nogmaals te geven. Conclusie van de presentatie was dat veilig 
drugsgebruik niet bestaat en dat vanuit het perspectief van de volksgezondheid strafbaarstelling de 
beste optie blijft. 
 
Dhr. Van Oosten complimenteert de VRR met de inzet tijdens de afsluiting van de Spijkenisserbrug.  
 
Dhr. Littooij deelt mee dat hij namens de 25 veiligheidsregio’s in de stuurgroep militaire dreiging zit. 
Gezien de belangrijke ontwikkelingen op dit vlak stelt hij voor om het Algemeen Bestuur hier op een 
later moment nader over te informeren.  
 
TER BESLUITVORMING 
 
6.  Jaarverslag 2023  
Dhr. Van de Stadt geeft een toelichting. De goedkeurende verklaring van de accountant is inmiddels 
binnen gekomen. Financieel is 2023 voorspoediger gelopen dan was voorzien. Het jaar eindigt met 
een positief resultaat van € 2,36 mln.  
 
Dhr. Van de Stadt geeft aan dat er een tekstuele wijziging wordt doorgevoerd in het Jaarverslag 
2023. De tekst: ‘Voor de rechtmatigheidsverantwoording in de jaarrekening 2023 wordt het 
normenkader 2023 dat is vastgesteld door de Auditcommissie op 5 april 2023 gehanteerd. Het 
Normenkader is ter kennisname geagendeerd voor de vergadering van het Algemeen Bestuur van 
27 mei 2023 (pagina 45 Jaarverslag 2023).’ Wordt de volgende tekst: ‘Voor de 
rechtmatigheidsverantwoording in de jaarrekening 2023 wordt het normenkader 2023 gehanteerd, 
dat is vastgesteld door de Auditcommissie op 5 april 2023 in overeenstemming met het 
instellingsbesluit van de Auditcommissie van 6 juni 2016 waarmee het Algemeen Bestuur deze 
bevoegdheid heeft belegd bij de Auditcommissie. Het Normenkader is ter kennisname geagendeerd 
voor de vergadering van het Algemeen Bestuur van 27 mei 2023’.   
 
Dhr. Van Oosten geeft aan content te zijn met de resultaten die geboekt zijn. Deels door de juiste 
sturing en deels door een beetje geluk is de nacalculatie voor gemeenten die was aangekondigd niet 
nodig.  
 
Dhr. Luteijn vraagt voor welke innovatieve zaken een bestemmingsreserve gevormd wordt en hoe 
hoog die reserve is. Dhr. Littooij licht toe dat in het kader van een duurzamere organisatie de 
ambulancedienst is gestart met een pilot voor elektrische ambulances. Voor deze pilot worden extra 
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kosten verwacht en daarom is het voorstel om deze te bekostigen uit een bestemmingsreserve 
innovatie. Mw. Brouwer geeft aan dat het een bestemmingsreserve van € 400.000 betreft.  
 
Dhr. Van de Stadt geeft aan dat de bestuurlijke auditcommissie nog een advies zal geven over de 
gewenste hoogte van de algemene reserve. Daarin wordt ook meegewogen dat de gemeenten de 
komende jaren onder financiële druk staan.  
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Kennis te nemen van het Jaarverslag 2023; 
2. Kennis te nemen van de memo Fraude risico analyse; 
3. Een bestemmingsreserve innovatie te vormen;  
4. Het resultaat van de ambulance toe te voegen aan de algemene reserve vanuit bijdragen 

zorgverzekeraars; 
5. Om de voorziening lopende claims vrij te laten vallen en toe te voegen aan de algemene reserve 

vanuit bijdragen gemeenten en dit bedrag in 2024 gebruiken om een deel van het tekort op de 
exploitatie op te vangen;  

6. Om een bestemmingsreserve te vormen voor de crisisgelden; 
7. Het jaarverslag 2023 vast te stellen.  
 
7. Dekkingsplan Gebieds Gebonden Opkomsttijd VRR 

Dhr. Neumann geeft een toelichting. In december 2022 heeft de minister van J&V alle 

veiligheidsregio’s gevraagd een dekkingsplan op te stellen conform de door de RCDV vastgestelde 

systematiek van Gebieds Gebonden Opkomsttijden (GGO). Met het dekkingsplan GGO wordt de 

dekking enkel beschreven volgens de landelijk vastgestelde handreiking; het leidt inhoudelijk niet tot 

een andere dekking. De inspectie zal toetsen of alle veiligheidsregio’s hun dekkingsplan GGO 

(bestuurlijk) hebben vastgesteld conform deze handreiking.  
 
Dhr. Lamers geeft aan dat het dekkingsplan nog per gemeente doorgenomen zou worden. Dit is 
voor de gemeente Capelle aan den IJssel nog niet gebeurd. Daarnaast staat er een fout in het plan, 
bij de vermelding van Capelle aan den IJssel staat de plattegrond van Spijkenisse.  
 
Dhr. Rensen vraagt aandacht voor het feit dat in verschillende gemeenten met enige regelmaat 
onvoldoende vrijwilligers beschikbaar zijn. Hij vraagt welke maatregelen getroffen worden om dat te 
verbeteren. Verder wordt in het dekkingsplan genoemd dat Maassluis afhankelijk is van de 
buurregio, hij vraagt zich af welke afspraken gemaakt zijn met de regio Haaglanden.  
 
Dhr. Neumann antwoordt dat de paraatheid op sommige plekken inderdaad vrij dun is. Gekeken 
wordt hoe de vrijwilligheid in alle gemeenten op peil gehouden kan worden. Verder zijn er 
convenanten met buurregio’s. Eens in de vier a vijf jaar wordt gekeken of de convenanten 
aanpassing behoeven. De samenwerking met de regio Haaglanden verloopt goed.  
Verder geeft hij aan dat de kaart van Spijkenisse zal worden aangepast naar Capelle aan den IJssel 
en dat gesprekken met gemeenten zullen plaatsvinden als daar behoefte aan is. De 
clustercommandant zal daarvoor op de lijn komen.  
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Het Dekkingsplan Gebieds Gebonden Opkomsttijden (GGO) 2023 vast te stellen 
 
Dhr. Aboutaleb neemt het voorzitterschap over.  
 
TER INFORMATIE 
 
8. Strategisch Kader Novex Rotterdamse Haven 
Dhr. Littooij licht toe dat de VRR het multidisciplinaire speelveld van Novex Rotterdamse haven 
(m.b.t. energietransitie) in kaart heeft gebracht. Hierin is onderzocht hoe we grip kunnen krijgen op 
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de gevolgen van de energietransitie, door na te gaan op welke punten in de veiligheidsketen de 
fysieke veiligheid wordt geraakt. 
 
HAMERSTUKKEN 
 
9. Formaliseren uitbesteding publieke brandweerzorg GB 
Dhr. Littooij geeft aan dat sinds 2010 gemeentelijke brandweren zijn opgegaan in de Veiligheidsregio 
Rotterdam-Rijnmond. De Gezamenlijke Brandweer draagt zorg voor de publieke - en private 
brandweerzorg in het haven- en industriegebied van de gemeente Rotterdam en het is wenselijk dit 
onveranderd te continueren.  
 
Het Algemeen Bestuur besluit: 
1. Kennis te nemen van het project governance Gezamenlijke Brandweer;  
2. Akkoord te gaan met bijgevoegd besluit ter formalisering van de bestaande situatie waarbij 

publieke brandweerzorg in het haven en industriegebied Rotterdam door de Gezamenlijke 
brandweer wordt uitgevoerd. 

 
AFSLUITING 
 
10. Rondvraag 
Dhr. Bergmann geeft aan dat de gemeente Schiedam een brief heeft gestuurd aan alle 
gemeenschappelijke regelingen waarin zij worden opgeroepen om behoedzaam om te gaan met de 
budgetten vanwege de financiële druk op gemeenten. De gemeente Schiedam zal vanaf 2026 niet 
langer vasthouden aan bestaande afspraken over indexeringspercentages. Een mogelijk nihil 
percentage wordt niet uitgesloten.  
 
Dhr. Luteijn geeft aan dat er binnen de gemeente Krimpen aan den IJssel zorgen zijn over de 
vervanging van de klep van de Algerabrug. RWS heeft deze werkzaamheden gepland in het najaar 
van 2026. De gemeente zou dit liever laten plaatsvinden tijdens de rustigere zomervakantie. Hij 
vraagt steun van de collega’s van het Algemeen Bestuur om dit te bewerkstelligen. De voorzitter 
zegt toe een brief te zullen sturen waarbij de gemeente Krimpen aan den IJssel voor de 
onderbouwing moet zorgen.  
 
Dhr. Van de Stadt geeft aan dat bij een heftig incident in Lansingerland een dodelijk slachtoffer is 
gevallen. Hij geeft aan dat dit er bij de vrijwilligers stevig inhakt. Hij vraagt aandacht voor de 
ondersteuning van de vrijwilligers.  
 
11. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 14:15 uur. Hij bedankt dhr. Rensen voor zijn inzet als 
waarnemend burgemeester van Maassluis. Dhr. Littooij is 12,5 jaar in dienst en krijgt hiervoor een 
oorkonde en een speldje uitgereikt.   
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur van 10 juli 2024. 
 
 
 
 
 
 
Mr. drs. A. Littooij     Ing. A. Aboutaleb 
secretaris      voorzitter 


